


致：新富證券有限公司 (新富)
To: Sanfull Securities Limited (“Sanfull”)

依據下列簽署人與 新富訂立的“客戶協議”及連同有關的戶口申請，本人/吾等 謹此通知 新富按照下列安排授權指示處理本人/吾等 之賬戶。本人/吾等 擬：

Pursuant to “Client Agreement” between the undersigned and yourselves and the Account Application related thereto, I/we hereby advise you to operate my/our account in accordance to the authorization and instruction set out below. I/We hereby advise Sanfull of the:

- 委任“授權人士” Appointment of an Authorized Person
 更改“授權人士” Change of an Authorized Person
 撤除“授權人士” Removal of an Authorized Person

(tick applicable box) (請在適用方格內加 號)

授權人士資料 DETAILS OF AUTHORIZED PERSON	
授權人姓名：	Name of Authorized Person :
別名 (如有) Alias (If any) :	職業 Occupation :
香港身份證/護照號碼 HKID Card/ Passport No. :	與客戶關係 Relationship to Client :
(請提交副本並註明“副本”字樣) (Please supply photocopy marked “COPY”)	(如無任何關係, 請填“無”) (if no relationship, put “NIL”)
地址 Address :	
聯絡電話 Contact Telephone No. :	傳真 Fax Number :
授權原因： Reason :	
授權人簽名式樣 Specimen Signature of Authorized Person :	

授權範圍 Authorization Capacity :

- 只授權執行買賣指示 Authorize to Execute Trading Instructions Only
 授權執行所有指示 Authorize to Execute All Instructions

(註：如客戶選擇由授權人士“執行所有指示”，新富證券有限公司 對授權人作出有關提取資金或股票的指示將有所保留，除非受益人肯定為戶口持有人本人，否則在一般情況下不會接納此等指示。客戶如要求作此安排，請另行申明理由。)

(N.B. : In the case of “All Instructions”, Sanfull Securities Limited may not accept instructions for withdrawal of funds or scrip from Third Parties unless the beneficiary is clearly the account holder. Please advise your reasons separately for this special arrangement, if it is requested).

>> 請為每一位授權的第三者人士填寫獨立的授權書。

>> Please provide a separate authorization for each third party authorized.

額外風險披露及接納聲明 Additional Risk Disclosure and Acceptance	
<p>本人/吾等 已獲解釋並完全理解容許第三者“授權人士”於本人/吾等 戶口買賣或運作的重大風險，並且指示可能由未獲正式授權人士所發出。本人/吾等 接納此等運作的一切風險，並謹此作出不可撤回的聲明，免除貴公司因此等指示而引致或與此等指示有關的一切責任，不論指示是否獲貴公司接受。本人/吾等 進一步理解及接納，任何授權人士的任何撤除或更改，必須由本人/吾等 給予 貴公司五天書面通知，方為有效。</p> <p>I/We have had it explained to me/us and fully understand that there are substantial risks in allowing a third party Authorized Person to trade or operate my account and that it is possible that instructions could be given by persons not properly authorized. I/We accept all the risks of such an operation and irrevocably release you from all liabilities arising out of or in connection with such instructions, whether taken by you or otherwise. I/We further understand and accept that any revocation or change of any authorized person must be notified to you by me/us in writing 5 days before it can take effect.</p>	
客戶姓名 Client Name :	客戶簽署 Client Signature(s) :
賬戶號碼 Accounts No(s) :	日期 Date :

SSL Remarks :